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Abstract (en)
[origin: US2018228293A1] A lock is provided for locking a footrest at two chair legs of a chair is provided. The lock has a first blocking rod, a second
blocking rod, and an adjustment means cooperating with the two blocking rods. The adjustment means is supported rotatably about a rotation axis,
the two blocking rods are arranged coaxially and spaced apart from each other and are respectively perpendicular with respect to the rotation axis
(DA), the two blocking rods are respectively coupled to the adjustment means, and a rotation of the adjustment means about the rotation axis (DA)
causes the two blocking rods to move synchronously in opposite directions. Also provided are a footrest having a lock according to this disclosure
and a chair having one or both of a lock according to this disclosure and a footrest according to this disclosure.

Abstract (de)
Bereit gestellt wird eine Verriegelungseinrichtung (10) zum Verriegeln einer Fußraste (1) an zwei Stuhlbeinen (70) eines Stuhls (5), wobei die
Verriegelungseinrichtung zumindest - eine erste Sperrstange (11a) und eine zweite Sperrstange (11b), und - ein mit den beiden Sperrstangen
(11a; 11b) zusammenwirkendes Stellmittel (13) aufweist, wobei - das Stellmittel (13) um eine Drehachse (DA) drehbar gelagert ist, - die
beiden Sperrstangen (11a; 11b) koaxial und beabstandet zueinander und jeweils senkrecht zur Drehachse (DA) angeordnet sind, - die beiden
Sperrstangen (11a; 11b) jeweils mit dem Stellmittel (13) gekoppelt sind, und - ein Drehen des Stellmittels (13) um die Drehachse (DA) bewirkt,
dass sich die beiden Sperrstangen (11a; 11b) synchron in entgegengesetzter Richtung bewegen. Bereit gestellt werden ferner eine Fußraste
mit einer erfindungsgemäßen Verriegelungseinrichtung und ein Stuhl mit einer erfindungsgemäßen Verriegelungseinrichtung bzw. mit einer
erfindungsgemäßen Fußraste.
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